
	

	

	
	

ZÁPIS	ZE	SCHŮZE	KOMISE	KLUBŮ	A	KRAJŮ	2023	
	

Jednání	se	uskutečnilo	dne	15.2.2023	od	17:30	do	19:00	hod.	prostřednictvím	MS	Teams.		
	
Přítomen:		Kateřina	Fantová	(KKK	ČSJ),	Radim	Vašík,	Stanislav	Hrdlička,	Ivo	Sláma	(JMK)	
Martin	Soušek	(PHA),	Miloš	Kormunda,	KHA)		Pavel	Kamenský	(VYS)	iří	Bobek	(	MSK),	Petr	
Přikryl	(ZLK),	Martin	Srdinko	(PAR)František	Víták	(PLK	a	KVK),	Karel	Luksch	(JKČ)	
Omluven:	Vladimír	Rozsypal	(OLM)	Martin	Žižka	(LBK,	USK),	Josef	Sosnovec	(SČK)		
Host:	Eva	Skořepová	(PR	managerka	ČSJ)	
	
Program	:	
	
1) Krátké	informace	z	krajů,	
2) Aktuální	informace	k	Memorandu	o	spolupráci	(správci	Povodí	a	svazy),	
3) Postavení	krajů	dle	nových	Stanov	ČSJ,	volby	do	VV	ČSJ	na	další	období,	
4) Informace	k	závodní	sezoně	2023,	
5) 130	let	jachtingu	v	Čechách	a	PR	ČSJ,	
6) Diskuse,	různé	
	

1) Předsedové	krajů	a	zástupci	klubů	krátce	prezentovali	svou	činnost	a	aktivitu	v	roce	
2022	a	plány	na	rok	2023	
- některé	kluby	zaznamenali	pokles	zájmu	v	dětských	a	mládežnických	kategoriích,	
- Radim	Vašík	(JMK)	prezentoval	pořádání	školení	trenérů	III.	třídy		v	termínu	17.	–	

18.	3.	2023	a	také	školení	HZS	1.	4.	2023,	obě	školení	proběhnou	v	klubu	YC	LS	
BRNO,	

- František	Víták	(PLK	a	KVK)	prezentoval	školení	HZS	v	Plzni	na	konci	měsíce	února,	
kde	je	přihlášeno	již	40	zájemců,	

- Martin	Srdinko	(PAK)	upozornil	na	novou	„hrozbu“	pro	kluby	a	to	návrh	zvyšování	
koeficientů	pro	daň	z	nemovitostí,	předložil	návrh,	zda	by	v	případě,	že	by	zvýšení	
daně	ohrožovalo	existenci	klubů	nemohla	vzniknout	společná	iniciativa	jako	
v	případě	Povodí	

- Martin	Soušek	(Praha)	pozval	zástupce	krajů	na	zahájení	oslav	130	let	jachtingu	
v	Čechách	a	to	15.	4.	v	ČYKu	

- Karel	Luksch	(JČK)	informoval	o	úspěšném	jednání	na	Jihočeském	kraji	k	zařazení	
jachtingu	do	programu	Olympiády	dětí	a	mládeže	2024	v	JČK	a	vyzval	zástupce	
krajů	k	budoucí	aktivní	spolupráci	při	sestavování	reprezentací	za	jednotlivé	kraje	
ČR.	

2) Katka	Fantová	informovala	o	aktuálním	stavu	jednání	k	připravovanému	Memorandu	
o	spolupráci	mezi	sportovními	svazy	(jachting,	veslování,	kanoistika)	správci	povodí	a	
MZe.		
Jednání	jsou	zdlouhavá	a	bude	v	nich	nutno	dále	pokračovat	i	v	následujícím	období.	
Aktuální	informace	k	této	problematice	jsou	vždy	projednány	na	VV	ČSJ	a	uvedeny	
v	zápisu.	
	
	



	

	

	
	
	

3) Radim	Vašík	prezentoval	postup	změny/přeměny	Krajských	svazů	jachtingu	dle	
platných	Stanov	ČSJ.	Postupně	by	mělo	dojít	dle	potřeb	a	priorit	stávajících	krajských	
svazů	na	transformaci	na	pobočné	spolky	ČSJ	s	názvem	Regionální	sdružení	ČSJ.	Tato	
vzniknou	dle	zájmu	a	po	dohodě	stávajících	krajských	svazů	ČSJ	a	schvalovat	je	bude	
VV	ČSJ.	Příspěvky	na	sportovní	činnost	KSJ	v	roce	2023	budou	rozděleny	dle	
stávajícího	uspořádání.	
Radim	Vašík	prezentoval	systém	voleb	pro	nastávající	valnou	hromadu	ČSJ,	která	
proběhne		26.	března	v	Praze	a	odpověděl	na	dotazy	k	volbám.	

4) Radim	Vašík	a	Martin	Soušek	prezentovali	aktuální	stav	CTL	na	sezonu	2023,	Radim	
představil	také	nový	systém	zpracování	CTL	pro	letošní	sezonu,	Požádal	zástupce	
krajů	o	kontrolu	a	schválení	závodů	na	letošní	sezonu.		V	roce	2023	budou	na	území	
ČR	pořádány	tyto	významné	sportovní	akce:	

Ø 27.	–	30.	5.	2023	ME	lodních	tříd	RS	Vareo	a	RS	700	
Ø konec	měsíce	července	MS	RS	500	
Ø 31.	8.	–	3.	9.	2023	Czech	Junior	Nationals	a	regata	ke	130.	letům	jachtingu	V	

ČR	
5) Eva	Skořepová	představila	zástupcům	Klubů	a	krajů	akce	aktivity	na	podporu	oslav	

130	let	jachtingu	v	Čechách.	Katka	F.	vyzvala	zástupce	klubů	a	krajů	k	aktivnímu	
využívání	loga	oslav	na	pozvánky,	plakáty	atd.	na	akce	pořádané	v	celé	ČR.	Radim	
Vašík	přednesl	návrh,	zda	by	jako	součást	oslav	nemohlo	do	hlavních	dnů	oslav	tzn.	
2.	a	3.	9.	být	zapojeno	více	závodů	konaných	po	celé	ČR.	Eva	Skořepová	se	bude	
návrhem	dále	zabývat.	Eva	dále	vyzvala	kluby	k	aktivnímu	zasílání	informací	
vhodných	do	projektu	„Začni	s	jachtingem“	a	dále	ke	všem	informacím,	které	jsou	
vhodné	k	prezentaci	jachtingu	v	Čechách.	

6) V	diskusi	přednesl	Stanislav	Hrdlička	(YC	Dyje	Břeclav)	návrh	na	větší	možnost	
využívání	dat	získaných	z	el.	přihlášek	na	závody.	V	YC	Dyje	konkrétně	k	možným	
slevám	na	ubytování	v	rámci	závodů	a	možnému	marketingovému	využití.		Návrhem	
se	bude	Radim	Vašík	zabývat.	
Pavel	Kamenský	požádal	o	možnou	inspiraci	–	zda	někdo	prezentuje	jachting	na	
školách.	Doporučení	je	spojit	se	s	Frantou	Bauerem	(CERE)	Radim	Vašík	s	Evou	
Skořepovou	dále	prezentovali	záměr	v	roce	2023	zprovoznit	e-shop	na	webu	
sailing.cz.	Pilotní	prodej	bude	brand	ke	130	letům	jachtingu	v	Čechách.	Eva	vyzvala	
zástupce	klubů	a	krajů	k	dalším	návrhům	produktů,	které	by	se	daly	v	e-shopu	
prodávat	(	v	návrhu	bude	brand	pro	reprezentaci	ČSJ).	Ivo	Sláma	(Jachtklub	Brno)	
navrhl	umístění	bazaru	na	web.	
Katka	Fantová	poděkovala	členům	a	hostům	KKK	za	aktivní	účast	a	popřála	úspěšnou	
sezonu	roku	2023.	

	
	
	
	
Dne	15.	2.	2023	Zapsala:	Kateřina	Fantová	
	


